
Bestyrelsesmøde 21.3.2022. 

 

Tilstede: Elsebeth Maagaard, Orla Kristiansen, Henning Madsen, John Heidelbach. 

 

 Møde vedrørende leje af Centret.  

Elsebeth og Orla deltog. Efter sigende et meget konstruktivt og positivt møde. Formålet med 

mødet var at få detaljer i huslejekontrakten finpudset. Dette lykkedes til alles tilfredshed. Nogle af 

punkterne kan nævnes her: 

 Pudsning af vinduer skal vi nu selv klare. 

 Bestyrelsen har taget imod et tilbud om en kontraktforlængelse, der betyder, at vi har bundet 

os til yderligere 5 år frem til den 1.10.2038 og at udlejer først kan opsige os til den 1.10.2038.  

 Vi har 3 handicappladser foran Centret – nu indskrevet. 

 

 Hvervning af medlemmer. 

Vi overvejer nu allerede, hvad der skal ske, når der skal sættes ind med alle kræfter for at hverve nye 

medlemmer med start her i efteråret. 16 nye kursister op til denne sæson var imponerende, og det skulle vi 

gerne nå igen – mindst. (og et lille lønligt håb kunne jo også være, at nogen af de ”Coruna frafaldne” vender 

tilbage, nu Corunaen er på retur) 

 

 Undervisning fremover. 

Henning Madsen fortæller, at der planlægges undervisning i efteråret (som vanligt) men at så 

undervisningen afsluttes ved udgangen af året, hvorefter kursisterne sluses ind til de øvrige. 

Kursisterne tilbydes i øvrigt fortsættelse efter nytår til en særlig favorabel takst det næste halve år. 

 

 Skemaer vedrørende makker- / holddannelser til den nye sæson er på vej. 

Forbered Jer allerede på at der vil være forslag om at oprette en torsdags formiddagsklub. 

 

 Herrehygge 

Oplever vigende tilslutning. Enighed om at det er en bæredygtig ide – spørgsmålet er, hvordan vi 

kan få flere til at deltage?! (som det er nu, er der turnering den første fredag start kl. 12.00 i hver 

måned) JA – gode ideer modtages gerne. 

 

 

 

Referent John Heidelbach 

   

 

 


